
Bestyrelses møde den 15.-5.-24 

Til stede: Søren Larsen, Steen Kramhøft, Benny Andersen, Frank Vium, Ole Henriksen, Kjell 
Storm Hansen, Niels Georg Jensen, Henrik S. Pedersen og Mads Jessen Jensen. 

Dagsorden  

1.- Godkendelse af dagsorden og opdatering fra formanden 
2.- Godkendelse af referat fra bestyrelsesmødet den 21.03.24 - og actions fra tidligere møder 
3.- Generalforsamling-opsummering og opfølgning herunder konstituering af ny bestyrelse,   
     3.1 Lille stikmole next step.  
4.- Opdatering fra havnefoged og driftsanliggender. Planlægning af arbejdsdag 
5.0 Status på økonomi for 24 ift godkendt buget  
     5.1 Behov for opdatering af kontoplan 
6.- Plads og rokering 
7.- Prioritering og omfang af større projekter for 2024/2025  

7.1 Ny klaptilladelse 
7.2 Ny betalings løsning herunder nye gæstetakster  
7.2 Web/SoMe plan for Espergærde havn 
7.4 Reparation af kloak 
7.5 Parkering uden for bommen 
7.6 Renovering af toiletbygning 
7.7 Nye miljøkrav til en havn som vores 
7.8 Samarbejde med Helsingør kommune  

8.-Eventuelt 
 
1.- Dagsorden godkendt. 

2.- Referat fra bestyrelsesmøde fra 21.-3.-24 blev godkendt og Jesper lægger det på 
hjemmeside. Der skal være en person på diverse opgaver så vi har et bedre beslutningsgrundlag. 

3.- Generalforsamlings opsummering og opfølgning herunder konstituering af ny 
bestyrelse, Det var en meget fredelig generalforsamling og god dialog med fremmødte 
medlemmer. Der var ca. 30 fremmødte. Bommen er en succes der har virket fint. Vi går videre med 
en forbedring af den lille stikmole. Enighed om at vi bør lave ny / opdateret kontoplan som giver 
mere retvisende/ transparent overblik over økonomi og sammenligning med budget og tidligere år 
(Steen ansvarlig). 

Konstituering: Steen fortsætter som kasserer. Kjell bliver formand for rokeringsudvalget (sammen 
med Frank, Benny og Søren). Niels Georg bliver ny sekretær (overtager fra Kjell).  

4.- Opdatering fra havnefoged og Drift, Søren har lavet en arbejdsplan for arbejdsdag som vi 
udsender til medlemmerne heriblandt maling af kranbommen som nedtages. Vi vil gerne have 
ultralyds undersøgt kransøjlen for at sikre at den er OK (Søren undersøg hvem der kan gøre 
dette). Dem der ikke kan på dagen er velkommen til en evt. ny dag / runde 2. Vores 
indsejlingsbøjer ser lidt slidte ud vi vil kigge på nye (spørg FLID). Vi har fået uddybet til en pris af 
ca. 90.000 kr. Vores nye affaldscontainere havde en hård debut da der var gymnasie tam tam på 
havnen med en del affald der ikke var sorteret og smadrede glasflasker.  
Vores elektriker er i fuld gang med den aftalte fordobling af effekten på elstanderne. 
Havne festen den 5.-5. var lidt dårligt besøgt, men vejret var heller ikke så godt som det kunne 
ønskes.  
 



5.0 Status på økonomi Der har ikke været de store udgifter endnu. Opkrævning for sommerleje 
udsendes snarest. Der vil komme en regning på forbedring af elstanderen. Der står 67 på 
ventelisten 16 mangler at betale der er sendt rykker. Arbejdet med at få styr på skure er i fuld gang 
- de bliver nummereret og lejere identificeres på alle (2 styk udestår). Tildeling af ledige skure vil 
ske i henhold til anciennitet (håndteres af rokeringsudvalg). 
 
6.0 Plads og rokering. Ingen punkter til godkendelse. Benny opdaterede om at lejer af plads 51 
har skiftet Maxi ud med mindre LM20. Lejer af plads 22 har solgt sin båd og leder efter ny båd. 
 
7.1 Ny klaptilladelse Startes op hurtigst muligt (Frank ansvarlig indtil videre) 
7.2 Ny betalings løsning herunder nye gæstetakster Vi vil se hvad der bruges i andre havne 
evt. en APP løsning og gerne med differenceret takst efter størrelse og med toiletkode på. (Frank 
og Henrik Pedersen ansvarlige) 
7.2 Web/SoMe plan for Espergærde havn Kan vi tiltrække flere gæster vad at være mere synlig 
på internettet (Steen ansvarlig) 
7.4 Reparation af kloak Kan vi få en forsikring til at dække eller overtale kommunen til at være 
med til at dække udgiften da kloarken også afvander kommunalt vejareal (ansvarlig Niels Georg og 
Mads Jessen Jensen) 
7.5 Parkering uden for bommen Vi skal se på muligheder evt. også betaling af afgift. 
7.6 Renovering af toiletbygning Kan vi udnytte huset bedre ved at lave anden rum opdeling der 
også sikrer bedre rengøring eller skal der større modernisering/renovering af hus på eksisterende 
areal. 
7.7 Nye miljøkrav til en havn som vores Niels Georg vil kigge på det. 
7.8 Samarbejde med Helsingør kommune – Frank ansvarlig 
 
8.-Eventuelt Baseret på et par henvendelser (loppemarked etc.) talte vi om at lave en politik for 
evt. kortvarig udlån/udlejning i sommerhalvåret af den del af havnepladsen der bruges til vinter 
opbevaring af både.  
El pris for dem der bruger elkabler med bi måler på skal betale 3 kr. per kwt. (se på ordensregler). 
Frank sender datoer for bestyrelsesmøder ud indtil næste generalforsamling. 
 
  
Referat Kjell Storm Hansen  


